


中秋節燒烤晚會 Mid-Autumn Festival BBQ

又是一年一度中秋節，今年我們繼續在東海岸公園舉辦中秋節燒烤晚會，一起共聚同慶佳節。當晚本會將準備各樣豐富食物，各位除了自己動手燒烤外，本會更準備了熟食，以方便老少們能即時進食，不用為燒烤而張羅，而有興趣者可自己帶備一些喜愛的食物燒烤，燈籠，坐墊，等等....在歡樂的環境下親朋好友談天賞月。

部份燒烤食物菜單：烏打、沙嗲、雞翼、雞/牛/羊排、魚旦、香腸、番薯、蔬果等。部份熟食食品菜單：炒飯/米粉、小件蛋糕、及月餅，水果等。飲品：紙包飲品每人兩包。(食物/飲品，當晚供應每人一份。)

It is the annual Mid-Autumn Festival, we are continuing to organize the Mid-Autumn Festival BBQ event at East Coast Park and celebrating the festive season together with our members and friends. We shall prepare enough foods for you for the barbecue. We shall also prepare the cooked food for all of you. For those who would like to bring their own favorite foods to BBQ, they can suite themselves. They can also bring along lanterns, cushions etc.....for their families and friends to chat and moon watching.

BBQ menu includes: Otah, Satay, Chicken wing, Steak/,Lamb chop, Fish ball, Sausage and Vegetables etc. Cooked food menu: Fried rice /mee hoon , Swiss roll, Mooncake and fruits etc. Packed drinks: 2 packets per person (Foods to be supplied per persons):

日期 Date:	2015 年 9 月 27 日 (星期日) September 27, 2015 (Sunday)
時間 Time:	4:00 pm ~ 10:00 pm
地點 Venue:	東海岸公園 54E 號及 55E 號燒烤台 (靠近 東海岸 Lagoon Food Village) East Coast Park, BBQ Pit 54E & 55E (nearby East Coast Lagoon Food Village)
	
費用 Cost:	會員每位 S\$ 10.- 非會員每位 S\$ 15.- Member: S\$10 per person; non member: S\$15 per person
備註 Remarks:	1. 食品或會因供應的情況下更改。 Foods may vary due to availability. 2. 飲品祇供應 2 包，其他請自行準備。 Only 2 packet drinks per person. You may bring along your own supplies.
查詢請電 6440 9237 或 Email: info@kowloonclub.org.sg 聯絡本會	

報名表格 Registration Form

Please fill in the form, mail back together with a crossed check payable to “ **Kowloon Club** ” or a receipt after the fund transfer via ATM or Internet Banking to **DBS Current Account: 001-039936-5**, by email info@kowloonclub.org.sg or fax 63484020. Please call 64409237 or email us for enquiry. Thanks!

請填妥報名表格，郵寄劃線支票及收款人寫 **Kowloon Club**，或現金轉賬以 ATM 或 Internet 付款至本會銀行戶口 DBS Current Account: 001-039936-5，連同付款收據及表格電郵或傳真 63484020 至本會。如有查詢，請致電向本會 64409237 職員查詢。謝謝！

Name 姓名: _____ Membership No. 會員編號 (If have 如有): _____

Email 電郵: _____ Handphone 手機: _____

Activity 活動	Date 日期	No. of Participate 參加人數	Each 每位 S\$	Amount 金額 S\$
中秋節燒烤晚會 Mid-Autumn Festival BBQ	27/09		會員 / Member \$10	
			非會員 / Non Member \$15	
Payment 付款資料		Cheque No. 支票號碼	Bank 銀行	Total Amount